
Se bo Franc Pangerl ločil od sejma?
Celjski Max-Rent namerava kupiti vse delnice Celjskega sejma - Predsednik upravnega odbora Franc Pangerl prevzemu

ne nasprotuje

Javnosti manj znana druž-
ba Max-Rent iz Celja je ob-

javila prevzemno namero

za nakup vseh delnic Celj-

skega sejma, najkasneje v
tridesetih dneh bo objavila
še prevzemno ponudbo. No-

vica ni presenetila le mnogih
Celjanov, ampak tudi neka-
tere manjše in tudi večje del-

ničarje te največje sejemske
hiše v Sloveniji. Sprašujejo

se namreč, s kakšnim na-

menom želi Max-Rent, za

katerim stoji uspešen pod-

jetnik Boštjan Marovt iz
Podvina pri Žalcu, prevzeti
Celjski sejem. Do prevzemne
namere se zato še ne želijo
opredeljevati, večina čaka
na prevzemno ponudbo, v
kateri bo znana tudi cena

za delnico.
Max-Rent, kjer je Boštjan

Marovt uradno le direktor, je
v lastništvo Celjskega sejma
vstopil novembra lani, ko je
od ljubljanske družbe MSIN

kupil 94 tisoč delnic sejma in s

tem postal njegov 15,3-odsto-

tni lastnik. MSIN je bil lastnik
delnic le kratek čas, do njih je
prišel z nakupom 9-odstotne-

ga deleža, ki ga je imel Kovin-
trade (ta je delnice prodal na

zahtevo bank), in nato še z

nakupom deležev nekaterih

manjših delničarjev. Boštjan
Marovt je v Celjskem sejmu
lastnik še 3,2 odstotka delnic,

ki jih je junija lani kupilo nje-

govo podjetje B 30.

Z malo več kot 18-odsto-

tnim deležem sta Marovtovi

podjetji tretja največja delni-

čarja Celjskega sejma. Najve-
čja lastnica je družina Pangerl.
Franc Pangerl, ki je »oče« so-

dobnega Celjskega sejma in
ima tudi največ zaslug, da je
družba tako uspešna, je la-
stnik 6,8-odstotnega deleža.

Njegova hči Nina Ermenc

Pangerl, sicer članica uprav-

nega odbora Celjskega sejma,
je z družbama Utilis in Celuks
lastnica 19 odstotkov delnic,

sama pa ima še malo manj

kot 4-odstotni delež. Družini

Pangerl sledi Mestna občina
Celje, ki ima malo manj kot
25 odstotkov vseh delnic,

občinska družba Nepremič-
nine ima v lasti 1,3 odstotka
delnic. Med večjimi lastniki je
z 10-odstotnim deležem tudi
Obrtno-podjetniška zbornica
Slovenije.

Obrtniki ne bodo
prodali

Iz Mestne občine Celje

so nam na vprašanje, ali se

bodo odzvali na prevzemno
ponudbo Max-Renta, odgovo-
rili le, da ponudbe ne pozna-
jo in bodo o njej odločali šele
takrat, ko bodo z njo sezna-

njeni. Vprašanje je, ali bodo

še »ujeli vlak«, saj bo moral o

morebitni prodaji delnic od-
ločati nov mestni svet, ta pa

zaradi volitev še nekaj časa
ne bo konstituiran. Ah bodo

sprejeli ponudbo za odkup
delnic, ko bo objavljena, smo

vprašali tudi Obrtno-podjetni-

ško zbornico Slovenije, kjer so

nam odgovorih, da o prodaji
svojega deleža ne razmišljajo.

Edini od večjih lastnikov, ki

je o nameravanem prevzemu
Celjskega sejma pripravljen
povedati več, je Franc Pan-

gerl, ki kljub upokojitvi pred
osmimi leti z družbo ni pove-
zan samo lastniško, ampak
vodi tudi njen upravni odbor.
»Prevzemi na kapitalskem
trgu so nekaj povsem nor-

malnega in to velja tudi za

morebiten prevzem Celjske-

ga sejma. Družba je delniška,

kar se dogaja, ni nič neobi-

čajnega in zaradi prevzemne
namere nisem presenečen.
Prepričan sem, da v ozadju
ni sovražnih načrtov, čeprav
se z Boštjanom Marovtom o

njegovih prevzemnih željah

nisem še nič pogovarjal,« pra-
vi Pangerl. Na vprašanje, ah
se bo, potem ko bo objavljena
tudi prevzemna ponudba, od-

ločb za prodajo svojih delnic,

odgovarja: »Obe možnosti sta

odprti, o obeh bom zelo re-

sno razmislil. Morda se bom
odločil, da še naprej ostanem

solastnik družbe, morda bom
vse delnice prodal. Po 27 le-
tih, kolikor sem že v Celjskem

sejmu, in pri moji starosti je
najbrž res že napočil čas, da
se umaknem. Podjetje bo
dobro poslovalo tudi brez
Franca Pangerla. Denarja za

njegov razvoj nimam, ima pa

ga Marovt, ki uspešno vodi
več podjetij. Zato prevzemu
ne nasprotujem.«

Tudi pri prevzemu
Gorenjskega
sejma

O razlogih, zakaj se je od-
ločil za prevzem Celjskega

sejma, smo želeli vprašati
tudi Boštjana Marovta, ven-

dar nam ga kljub številnim
telefonskim klicem ni uspelo
priklicati. Marovt je bil že v

preteklosti povezan z naku-

pi več podjetij po Sloveniji.
Med drugim je pred leti z

Mirkom Tušem sodeloval pri
prevzemu Gorenjskega sej-
ma in trgovske družbe Vele,

njegova podjetja so bila med

pomembnimi lastniki danes
že propadlega polzelskega

Garanta, Kranjčani ga nimajo
v prav lepem spominu zaradi

nakupa in kasnejše likvidacije
tekstilne tovarne Ibi. Do danes

je zgradil velik poslovni im-

perij, v katerem pomembno
mesto zavzema družba Metro,

znana po trgovinah Mana.

Kristjan Verbič, predsednik
Vseslovenskega združenja ma-

lih delničarjev, ki je tudi lastnik
nekaj deset delnic Celjskega

sejma, ocenjuje, da je prevze-
mna namera Max-Renta resna,

saj nenazadnje tudi pridobiva-
nje vseh soglasij in objave niso
poceni. Koliko delničarjev bo

ponudbo sprejelo, si ne upa

napovedati in kot pravi, bo
na odgovor na vprašanje, ah
bo Celjski sejem po zaključku
prevzemne ponudbe namesto

sedanjih 29 imel samo enega
ah le nekaj lastnikov, treba še
nekaj časa počakati.

JANJA INTIHAR
Foto: arhiv NT (SHERPA)

Družba Max-Rent s samo

enim zaposlenim je po jav-
no dostopnih podatkih lani
ustvarila malo manj kot 4 mi-
lijone evrov čistih prihodkov
od prodaje in 2,9 milijona
evrov čistega dobička.

Franc Pangerl: »Morda se bom odločil, da še naprej ostanem solastnik
družbe, morda bom vse delnice prodal.«
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